
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
6. 2. 2019 

Hlávkova kolej 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 

Prezenční listina je přílohou. 

Začátek zasedání 19:10 

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné na zasedání a dotázal se na případné návrhy na 
změnu programu – žádné nebyly. 

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
6. Žádost o externí členství - Spolek posluchačů architektury (vede: J. Šebák, typ: 

hlasování, čas: 15 min.) 
7. Schválení ekonomické činnosti - Studentský ples ČVUT (vede: J Šebák, typ: hlasování, 

čas: 10 min.) 
 

8. Různé (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: dle potřeby) 
9. TPPPPPPPP (vede: J. Šebák, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 

Usnesení 19-02-01: 
„Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný         
do konference Parlamentu 6. února 2019.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

 

2 Představení delegátů 
L. Bureš: Jsem ze strojárny a jsem tu za Sincoolku. 

Z. Mojžíš: Jsem z Orlíku, studuju VŠE a předtím ČVUT, kterou pokládám za alma mater. 

P. Čermák: Jsem druhým rokem prezidentem IAESTE a tady zastupuji Almu. 

 

3 Info z klubů 
HK: Máme v kolárně moc kol a málo uživatelů (pravidelných). Prozatím (za 2 měsíce) se 
přihlásilo 6 majitelů, budeme situaci řešit. Nakoupíme vybavení do posilovny. Budeme mít na 
konci semestru deskovky. 
S. Jeřábek upozornil na plánovanou rekonstrukci Bubenečské koleji a s ní související potřebu 
přesunout vybavení posilovny. 
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BEST: Měli jsme meetingy a jednu mini událost Knowledge transfer day, kde fosilové 
předávali zkušenosti. 

EP: Jen pár zápasů v rámci ligy, kde se vezeme na vítězné vlně. Vše teď směřuje k Bitvě 
o Prahu 20. února. 

AVC ČVUT: Streamovali jsme velkou konferenci cesnetu a menší akce. Chystáme se na 
Baristu roku a právě Bitvu o Prahu. Dále FebioFest. 

FIT++: Byli jsme na DOD na FITu, proběhly volby do představenstva a včera byl předsedou 
zvolen Jaroslav Kříž a místopředsedou Martin Němec. Také jsme přijali 100. člena klubu. 

ISC: Proběhla víkendová akce se stmelováním týmu. Vrcholí přípravy na Orientation week 
a Staňte se buddym. 

eFD: Proběhla první schůzka k Uzlu, a DOD pořádaný studenty. Máme hotový jízdní řád na 
léto, tedy náš plán. Dalšími akcemi byly hospoda, vítání semestru a exkurze do muzea 
medoviny. Pracujeme na žádosti o granty na vybavení klubovny. 

MAS: Rekonstruují se místnosti na koleji, některé bychom mohli dostat do správy. 

OK: Vánoční párty, kde bylo dost lidí. Vyměňujeme pár věcí v posilovně - spolupracujeme 
s Bubnem. 

SIN: Rezignoval předseda a představenstvo zvolilo Kateřinu Němcovou (žena po 15 letech). 
Dvanáctého budou deskovky. V únoru nás také čekají nové volby do představenstva. 

IAESTE: Moc schůzek nebylo, máme pauzu přes zkouškové. Připravujeme iKariéru na 9. 
a 10. dubna. Zvu vás na číši vína, což je setkání s firmami z veletrhu - 10. dubna. Chystáme 
průvodce prváka, letos mnohem dříve, aby tam bylo méně chyb. Budeme vás v příštím týdnu 
kontaktovat ohledně obsahových požadavků. 
S. Jeřábek: Zkuste zkontrolovat webovky se seznamem klubů. 
J. Šebák: Nebo PR konferu. 

4 Info z AS ČVUT 
Proběhla volba předsednictva, změna na pozici studentského místopředsedy, kde je Michal 
Farník. Předsedu SK po něm převzal Jozef Šebák. Připravuje se institucionální akreditace, teď 
se vybírají oblasti vzdělávání. 

5 Schválení zápisů 
Zápis nedorazil. S. Jeřábek se omluvil, že ho nestihl dodat. 
T. Pokorný: Bylo by alespoň usnesení? Potřebujeme ho do grantů. 
J. Šebák: Na tom se pracuje, nicméně mám ho v autorizované konverzi, což by pro tyto účely 
mělo stačit. 

6 Žádost o externí členství - Spolek posluchačů architektury 
J. Šebák: Bod už byl předložen v prosinci, ale chyběl statutár. My jsme se Standou byly na 
valné hromadě, kde jsme odpovídali na dotazy a představovali SU. SPA už nějak 
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spolupracuje. Vítám kluky a předávám jim slovo. 

J. Holeček: Na jaře nás Standa informoval o SU. My jsme to probrali přes léto a pak si pozvali 
Standu s Jožem na naši valnou hromadu. Děláme některé aktivity na fakultě, třeba soutěž 
o nejlepší studentský projekt. Spolek má 5 členů vedení, my dva jsme jedni z nich – 
podnáčelníci. Jsme rádi, že můžeme spolupracovat s SU na různých věcech v budově 
i kampusu. Bylo to na čase vzhledem k tomu, že se můžeme navzájem obohatit. Jsme rádi za 
nabídku a rádi ji využijeme. Předám slovo zpátky. 

K. Schwarz: Posílám ještě portfolio našeho spolku, největší akcí je již zmiňovaný Olověný 
Dušan. Je to s porotou složenou z řad významných architektů. Chceme nejen vybrat 
nejlepšího ale dostat zpětnou vazbu a motivovat studenty. 

A. Příhoda: Posledně tu byl Marek Schwarz a mluvil o snaze měnit prostředí v kampusu.  
J. Holeček: To je iniciativa Kampus, která sdružuje studenty napříč institucemi v kampusu a ti 
se pozvolna snaží pracovat na nějakých myšlenkách. 

19:36 přišel J. Rubáš 

A. Příhoda: Jak se obecně stavíte k té iniciativě, kdy chtěl Marek nabrat lidi a rozhoupat celou 
záležitost? 
J. Holeček: Ano, snaží se sehnat lidi a loví i jinde. Se spolkem to nesouvisí až na to, že když 
se něco rozjede, tak vzhledem k našemu zaměření se do toho pustíme ve větším počtu. 

R. Volf: Znáte povinnosti externích klubů? 
K. Schwarz: Jsou dvě, a to odevzdat výročku a ohlásit změny stanov. 

Usnesení 19-02-02: 
„Studentský parlament Studentské unie ČVUT přijímá Spolek posluchačů        
architektury (IČ: 49278126) za externí klub Studentské unie.“ 
OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 
 
J. Šebák: Jsem rád, že jsme symbolicky SPA FA přijali na Hlávkově koleji pojmenované po 
výrazném studentu Fakulty architektury. 
 

7 Schválení ekonomické činnosti - Studentský ples ČVUT 
J. Šebák: Je to tradiční akce – maškarní ples na různá témata. Tentokrát vyhrálo téma „Svět 
Harryho Pottera“. Budeme prodávat vstupenky hotově na místě po 135 korunách. Akce je 
dimenzovaná tak, aby byla lehce zisková. Uskuteční se 22. března na Masarykově koleji jako 
každý rok. 

Usnesení 19-02-03: 
„Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost        
„Studentský ples ČVUT“ zaslanou do konference Parlamentu 3. 2. 2019 ve 22:12.“ 
OHP: 14; 11:0:3 → Usnesení přijato 
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8 Různé 
HK: Jak je to s převedením majetku z posiloven na SU? 
Koncem roku jsem dostal mail od právničky Žákové, kde mě prosila o vyřešení v novém roce 
vzhledem k provedené inventuře. 

EP: Prosím o propagaci naší bitvy.   

SPA: 21. 3. zde na Karláku bude galavečer Olověného Dušana. Letos probíhá spolupráce 
s TUL a VUT, odkud také přivezou svoje projekty. 

SH: Omlouvám se za pozdní příchod. Máme nového předsedu - mě (pozn.: J. Rubáš), 
a novou centrálu. Novým místopředsedou je Jakub Šejna. 

J. Šebák: 
Prosím o hlášení a odvody, také pomalu zasílejte výročky. 
Páteční GDPR schůzka se ruší, dál je to na nové centrále. 
Chystáme workshop na jednání s partnery na 23. února. Máte kandidáty z klubů, kteří by se 
účastnili? (ticho) Proběhlo rychlé připomenutí akce – celodenní workshop na téma řízení 
vztahů s partnery s Janem Vaškem. 
V sobotu nás čeká inaugurace v Rku na strahově. Dorazit by měl přinejmenším pan rektor 
a snad i pan kvestor. 
30. 4. bude Lesamáj přihlašte se, kdo by se chtěl účastnit ve studentském městečku či pomoci 
s organizací. 

Tohle je moje poslední zasedání studentského parlamentu přinejmenším v roli prezidenta. 
Sedím tu už nějakých tři a půl roku od října 2015, kdy jsme se obětoval a jel na Kladno. Moje 
první dojmy nebyly pozitivní (Možná to bylo způsobeno tím, že jsme jako klub byli 
pozastavení), ale za ten rok jsem vše lépe poznal a přišlo mi to super. O to víc jsem si později 
vážil, že mě po roce v parlamentu právě parlament zvolil prezidentem. Byly to náročné dva 
roky, ale myslím, že to stálo za to. Že jsme nestagnovali a posouvali SU dál. Že jsme dělali to, 
co by SU měla dělat, a že jsme byli tou zastřešující platformou. Když nás porovnám s 
ostatními spolky v Praze i v republice, tak je skoro zázrak, že jsme tak velcí a ještě jsme se 
nerozpadli, protože takhle to jinde nefunguje. Bylo mi ctí, že jsem tu byl s vámi, a příštímu 
prezidentovi přeji alespoň takový parlament, jaký jsem měl já. 
A jelikož už po vás nemám co chtít a nemůže to být tedy považováno za úplatek, tak jsem vám 
přinesl drobný dárek. (pozn.: Vybaluje půllitry s logem SU.) 

Nakonec Jozef Šebák všem přítomným poděkoval za jejich účast a ukončil schůzi. 

Konec zasedání 20:18 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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